



B212

- ✓ 2 BOTTLES INCLUDED: 600 ML + 800 ML
- ✓ 3 BLENDING MODES
- ✓ 1000 W PROFESSIONAL POWER
- ✓ 8 PIECES SET

Nutri Frulli

- Mixes up to 45 % better than normal blenders because of its powerful 1000-W motor
- A more intense and better flavour due to perfect blending
- Nutrients are better preserved and easier for the body to ingest
- Give yourself a healthier and happier lifestyle with this nutri-blender
- Smoothies or other shakes made with this nutri-blender give you an instant energy boost
- Mix ice, nuts and frozen fruit in no time without any problems
- 3 different blending functions: on/off, automatic and pulse
- Endless possibilities: smoothies, shakes, soups, pesto, sauces, etc.
- Innovative blending technology with 20,000 rpm
- Includes 2 Tritan bottles (600 ml and 800 ml) with sealable drinking spout: BPA-free, resistant to leakage and breakage
- Environmentally friendly and the perfect shape for optimal mixing
- Luxurious stainless-steel finish a real eye-catcher in your kitchen
- The blending knives are stainless steel, ensuring a smooth mix

Nutri Frulli

- Mixt durch kraftvollen Motor mit 1000 W bis 45 % feiner als ein normaler Mixer
- Intensiverer und besserer Geschmack durch perfektes Mixen
- Nährstoffe bleiben enthalten und werden im Körper einfacher aufgenommen
- Sorgen Sie mit diesem Nutrimixer für einen gesunderen und glücklicheren Lebensstil
- Smoothies oder andere Shakes, die mit diesem Nutrimixer zubereitet wurden, verleihen Ihnen einen sofortigen Energieboost
- Mixen Sie Eis, Nüsse und gefrorenes Obst problemlos im Handumdrehen
- 3 verschiedene Mixfunktionen: An-/Aus, automatisch und Pulse
- Unendlich viele Möglichkeiten: Smoothies, Shakes, Suppen, Pesto, Soßen, ...
- Innovative Mixtechnologie mit 20.000 rpm
- Inklusive 2 Titanflaschen (600 ml und 800 ml) mit abschließbarer Trinktülle: BPA-frei, auslaufsicher und bruchbeständig
- Umweltfreundlich und die perfekte Form für ein optimales Mixerergebnis
- Blickfang in Ihrer Küche durch die luxuriöse Edelstahlausstrahlung
- Mixermesser bestehen aus Edelstahl und garantieren ein gleichmäßiges Mixerergebnis

Watt 1000	Pack 224 x 274 x 226 mm	T.B.A. kg	5411397114556	T.B.A.	T.B.A.	€ 129,95,-
--------------	----------------------------	-----------	---------------	--------	--------	---------------